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Usuaris del PAV2 es queixen del mal estat de les instal·lacions

Una usuària del PAV2 de Sant Cugat ha penjat a Twitter la
nit d'aquest dijous a divendres un vídeo dels lavabos de les
instal·lacions on s'hi pot veure una rata saltant. Aquesta
imatge ve acompanyada de més fotos que han fet arribar
altres usuaris a Cugat Mèdia per queixar-se del mal estat
d'aquest espai municipal. A les fotografies es poden veure
humitats als vestidors, reixes trencades i oxidades, entre
d'altres. 

Así están los vestidores del Pabellón de Sant Cugat @ajsantcugat #rata #losvestidoresmassuciosdebarcelona
pic.twitter.com/ue8IaiFn6u&mdash; Paulina Rodriguez (@prdiez7) March 16, 2023 

Cugat Mèdia ha parlat amb la usuària que ha compartit el vídeo (que no ha gravat ella; li han fet arribar).
Paulina Rodríguez ha explicat que no només s'han trobat rates, sinó també paneroles, de vegades a les bosses
d'esport dels usuaris. "El problema és la falta de neteja", ha apuntat Rodríguez, que té dos fills que fan hoquei
sobre patins al PAV2. En aquest sentit, assegura que "la majoria de famílies" no volen que els infants es dutxin
en aquestes instal·lacions.

Tant el PAV1 com el PAV2 són equipaments municipals, però la gestió recau en Eurofitness, amb règim
indirecte. En el cas del PAV3, la gestió recau directament sobre l'Ajuntament. Ho ha detallat a Cugat Mèdia el
regidor d'Esports, Francesc Carol, que ha explicat que aquest mateix dijous, quan va tenir coneixement del
vídeo de la rata, va contactar amb l'empresa concessionària, que hi va enviar el conserge, però no va trobar el
rosegador. Carol ha avançat que l'empresa farà dilluns vinent una actuació antiplaga a l'equipament.

El titular de l'àrea d'Esports ha dit que tenia coneixement de les queixes per la brutícia. En aquest sentit, ha
explicat que Eurofitness ha canviat l'empresa que es cuidava de la neteja i que, en les properes setmanes,
s'hauria de notar una millora. "Hi estarem a sobre", ha assegurat.

Malgrat que la queixa principal és la neteja, Paulina Rodríguez també s'ha queixat sobre el manteniment
general de l'edifici: "No tanquen les portes dels lavabos, no hi ha paper higiènic", ha lamentat. Sobre qui s'ha
de cuidar de revertir la situació, Carol ha dit que el manteniment general s'ha d'estudiar cas a cas. Sigui com
sigui, el regidor d'Esports centra la situació en "un problema de brutícia, no de l'estructura".

Paulina Rodríguez: Està molt brut, no netegen. Hi ha rates i paneroles, fins i tot dins d'una motxilla.

Francesc Carol: Dilluns faran una sessió antiplaga especial al PAV2.
Noticia disponible a https://www.cugat.cat/esports/altres/162264.html
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